



Canada

UNCLASSIFIED

OTTAWA, September 20, 1993

CIRCULAR DOCUMENT

Admin. No. 16/93 (APV)

Administrative Staff Posting Program 1994-95

Attached, for your information and interest, are revised lists of anticipated vacancies abroad for 1994 and 1995. These lists indicate potential assignments and furnish a brief description of the functional responsibilities of each position. Please note that the vacancies are based on projections and are naturally subject to change in light of cross-postings, redeployment of positions, downsizing exercises, etc. Communicators in particular should note that with the implementation of SIGNET there are no anticipated postings.

Notes for the lists

2. You will find on the lists the year of arrival (YOA) of the current incumbent. The codes shown beside the position numbers indicate the level of language required:

- A = Beginner
- B = Intermediate
- C = Advanced

Length of postings

3. The latest edition of lengths of postings and hardship levels is attached. For further information on any changes in these levels, please contact your assignment officer.

FOR INFORMATION

Heads of Mission
Deputy Ministers
Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors

NON CLASSIFIÉ

OTTAWA, le 20 septembre 1993

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

N° 16/93 (APV)

Programme d'affectation du personnel administratif pour 1994-1995

Vous trouverez ci-joint, à titre d'information, des listes révisées des postes que nous prévoyons pourvoir à l'étranger en 1994-1995. Ces listes indiquent les affectations possibles et décrivent brièvement les fonctions propres à chaque poste. Veuillez noter que ces listes de vacances sont dressées à partir de projections et sont évidemment susceptibles d'être modifiées à la suite de mutations latérales, de déplacements de postes, d'exercices de réduction des effectifs, etc. Les communicateurs en particulier devraient noter qu'aucune affectation n'est prévue en raison de l'implantation du SIGNET.

Légende des listes

2. Les listes donnent l'année d'arrivée (ADA) du titulaire. Les codes indiqués à côté des numéros de poste correspondent au niveau linguistique nécessaire :

- A = débutant
- B = intermédiaire
- C = avancé

Durée des affectations

3. La dernière version des niveaux de difficulté et de la durée des affectations est annexée. Pour plus de renseignements sur les changements à ces niveaux, veuillez contacter votre agent d'affectation.

À TITRE D'INFORMATION

Chefs de mission
Sous-ministres
Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs

Dept. of External Affairs
Min. des Affaires extérieures

SEP 27 1993

RETURN TO DEPARTMENTAL LIBRARY
RETOURNER À LA BIBLIOTHÈQUE DU MINISTÈRE